
Referat af bestyrelsesmøde i Sottrupskov Landsbylaug d. 15.11 2022 
Tilstede: Betta, Ebbe, Pernille, Conny 
Fraværende: Klaus, Gisela 
 

Punkt Dagsorden: Referat 

1 Orientering fra 
aktivitetsudvalget 

 Julefrokost blev afholdt – 37 tilmeldte. Arrangementet blev 
rost af de deltagende. Arrangementet kostet 1158,- + rugbrød 

Juletræstænding den 25. november. Der er indkøbt 
solcellelanterner. Der er gløgg og æbleskiver. Conny handler ind 
og John laver det. Vi skal huske at tage billeder af 
arrangementet til hjemmesiden.  

Conny har forespurgt om muligheden for at låne 
formidlingshuset til fremtidige arrangementer og afholdelse af 
bestyrelsesmøder 

Sikkerhed og tryghedsudvalget: 

• Svinget ved Bo og Alice bliver kørt op af skolebussen. 
Skal vi have spurgt kommunen om der kan anlægges 
svingsten? 

• Hjertestarter: Kan vi ansøge Danfoss om midler til en 
hjertestarter?  Ebbe spørger Sten. 

• Alternativt kan vi samle ind gennem 
hjerterstarterforeningen – evt sammen med 
Nydamselskabet.  

2 Orientering fra kassereren - 
herunder økonomi 
vedrørende Tour de France 
ansøgning til 
Grundlovsarrangement 

 

Kajak: 4473,- 

Lauget har 31028,- pr dags dato. 

Der er siden sidst brugt penge til lanterner, rugbrød og 
julefrokosten.  

3 Hjemmesiden 

 

Vi skal have dagsordenen på hjemmesiden også og vi skal gøre 
opmærksom på at dagsorden og referatet ligger på 
hjemmesiden. 

Vi skal have juletræstændingen lagt ud på hjemmesidens 
kalender + lægge billeder ud af arrangementet. 

 

4 Nyhedsbrev   Leje af telt – 200,- for leje. Man erstatter selv evt. ødelagte 
dele. 



Conny spørger Peter, om han vil stå for at udlevere teltet og 
tjekke teltet igen efterfølgende.  

Betta skriver en indledning, Conny skriver om teltudlejning og 
juletræstænding. 

• Ønsker til dagsordenen 

• Datoen for næste bestyrelsesmøde angives. 

• Bemanding af aktivitetsudvalget. På 
generalforsamlingen foreslås, at vi laver små adhoc 
udvalg 

• Dato til generalforsamlingen angives i nyhedsbrevet. 
Conny undersøger med Solhjem 

 

5 Orientering fra formanden 

 

Betta har deltaget i møde med repræsentanter fra kommunens 
forskellige udvalgsformænd sammen med øvrige landsbylaug i 
området. Her kom det fremfortæller, at Ragebøl er ved at lave 
et nyt landsbylaug. Der blev snakket meget om forskellige 
varmeplaner. ’ 

Angela og Ebbe har undersøgt om muligheden for et 
solcelleananlæg. I Hullerup har de anlagt et privat 
solcelleanlæg. Ebbe og Angela har kontaktet dem og har været 
oppe at se. Anlægget blev solgt for 15.000,- pr. andel. Anlægget 
kostede 1.900.000,- men kan indtjenes på 10 år. Derefter vil 
andelene få udbetalt overskud.  

Landsbybussen i Kværs arbejder de på at få flyttet den til Nybøl. 

 

6 Eventuelt 

 

 

 
Næste møde: tirsdag den 10. januar 2023 kl. 19.00 hos Conny i nr. 6. 
 

 


